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Yrke: Stabil platschef
Just nu: på K8 Rättspsyk Växjö
Bor: I Braås
Egenskap: Äggslukare av rang
Intresse: Gillar att sitta på en filt 
med familjen på Sweden Rock

NYHETSBREV TILL ANSTÄLLDA PÅ DYNACON  

Robin Folkesson 
(Folke)

Månadens profil

Tips och idéer till nästa SPIKEN som kommer ut i JUNI 2024 skickas till ansvarig utgivare:  

Håkan Stjernqvist hakan.stjernqvist@dynacon.se
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Juni kommer i rask takt!
Så var det sommar igen och jorden har roterat ett varv till 
runt solen. Men vi är inte i samma läge ändå utan solen 
har också roterat på sitt sätt … vi har även blivit ett år 
klokare. Ta vara på de 100 sommardagarna som nu 
kommer. 

Vi har ansträngt oss på några projekt men ändå inte 
lyckats och utbudet är inte heller som det varit. Vi får helt 
enkelt inrikta oss på fortsatt tuffa tider med prispress. Vi 
behöver se över våra kostnader och det blir mer viktigt 
med låga omkostnader, bra inköp, noga med materialhan-
tering, tidhållning och att vara säljande, både internt och 
externt. Vi ska vara rädda om den orderstock vi har och 
försöka hitta en bra väg framåt i nya projekt. Det är inte 
bara negativt med sämre konjunktur. 

Bokslut
Våra bokslut är klara med en rekordvolym på nästan 1,4 
miljarder, Kronoberg, Kalmar och Blekinge summerat. 
Detta är en följd av att vi tog många projekt när pandemin 
började och vi trodde det skulle bli väldigt trögt. Så blev 
det inte, utan tvärtom, med prisökningar på material som 
följd. Dock har vi klarat av det ganska bra även om vi 
har några surdegsprojekt kvar att reda ut. Bokslutet visar 
positiva resultat i alla 3 länen med ett snitt på ca 4.3 %. 
Bra jobbat.

/ Håkan

Revision BKMA
Årets externa revision av vårt BKMA är nu avklarad  
efter 4 dagars genomgång av kontor och projekt. Sam-
mantaget ett mycket bra resultat som visar att vi har 
”koll på läget”. Som vanligt noterades ett antal s.k. 
observationer i vår verksamhet och Dynacons BKMA-
grupp kommer nu att föreslå åtgärder för att åtgärda och 
”stänga” observationerna. En allmän punkt som notera-
des var att vi måste se till att åtgärder för en observation 
på ett visst projekt hanteras bredare så att de slår igenom 
på samtliga projekt. Mer BKMA-info lär komma.

Projekt
Hagavikskolan i Växjö är nu besiktigad och överlämnad 
till nöjda fastighetsägaren Vöfab. Det blev en riktig fin 
byggnad.

Bild på Piren i 
Karlshamn som 
vi har byggt. 
Etapp 1 börjar bli 
klar och ser riktigt 
prydligt ut.


